
Rijksstraatweg 439 Haarlem
023-5201000

Agenda
 
 

zondag 22 september:
extra Algemene Ledenvergadering
14.00 - 15.00 uur in de Tuinhapper

 
zaterdag 28 september:

Tuincafé: lezing "De Sponstuin" door
Iris Veltman (Iris' Garden Ecology)
15.00 - 17.00 uur in de Tuinhapper

 
zaterdag 26 oktober;

Tuincafé: lezing "Voedselbos" door
Pieter Jansen (Voedselbos

Ketelbroek)
15.00 - 17.00 uur in de Tuinhapper

 
zaterdag 23 november:

Algemene Ledenvergadering
14.00 - 16.00 uur in de Tuinhapper

 
zaterdag 30 november:

Tuincafé: tuingereedschap en
onderhoud

15.00 - 1700 uur in de Tuinhapper
 

Fons heeft het naar zijn zin, foto Leo Pel

Open Dag ZWN
We hadden mazzel met het weer. Het was zelfs zo lekker dat een goede geest
blikjes fris aanbood. De Open Dag van ZWN op 29 juni was misschien niet zo
drukbezocht als anders, maar het was gezellig, en alle bekende kramen stonden
er, van het Tuincafé, de winkel met loeischerpe snoeischaren, en de inmaak van
de stichting Zaaigoed. Vogelbescherming Zuid-Kennemerland had een stand met
o.a. info over het Landje van Gruyters, en waar je bijvoorbeeld nestkastjes kon

aanschaffen. De kinderen konden leren boogschieten in de natuurspeeltuin,  spel
letjes doen en er was info over de natuur.

 
Op pagina 6 en 7 staat een impressie van deze geslaagde dag.
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Telefoonnummer: 023 - 200 10 47

www.hypotheekvisie.nl/haarlem-noord

www.heinmakelaarsteam.nl

Alles onder
één dak

Je woondroom 
realiseren?

Doe het samen met Hypotheek Visie 

Haarlem Noord en Hein Makelaars Team

Doordat we alles onder één dak hebben, 

kunnen we je nog beter van dienst zijn.

Van de redactie 
 
Alstublieft, de nieuwe herfsteditie van
de Tuinfluiter is weer klaar, een dik
gevuld exemplaar met wel 16 pagi
na's. 
 
Nu ik dit schrijf is het in de tuin alles
behalve herfst. Er staat wederom een
warme zomerse week op ons te
wachten. Een prima tijd om nog even
lekker in de tuin aan de slag te gaan.
 
We blijven nog in zomerse sferen, na
melijk de 'Open Tuindag' vond plaats
op een zonovergoten dag in juni. Het
thema was Mexico en er werden al
lerlei activiteiten aangeboden voor
jong en oud. Ook hebben we als re
dactie een foto wedstrijd uitgezet.
Van alle activiteiten en de door u ge
maakte foto's hebben we een collage
in Mexicaanse sferen gemaakt. Mocht
u de open dag hebben moeten mis
sen, dan kunt u toch nog een beetje
sfeer proeven in deze herfsteditie.
 
Voor veel mens en is de herfst het
seizoen om de oogst binnen te halen,
oftewel de vruchten plukken van al
het harde werken in uw tuin. Maar
wat doet u met de oogst? Daarvoor
bieden we als vereniging ook allerlei
leerzame workshops aan. Dat dit niet
onopgemerkt is gebleven, bleek wel
door de uitverkochte workshop van
de 'Kennisgroep Natuurlijk Tuinieren':
Likeur maken. Het plezier spat van de
foto's af. We hebben een mooie re
portage van deze workshop aan deze
editie toegevoegd.
 
Naast de input vanuit de readctie heb
ben we ook plaats gemaakt voor de
notulen van de algemene ledenvergar
dering van 6 april. Deze notulen be
slaan enkele pagina's van deze editie,
zodat elke tuinder ook kennis hiervan
kan nemen.
 
Ter afronding, het natuurlijk tuinieren
past binnen het gedachtengoed waar
we ons als vereniging voor inzetten.
Opnieuw is ons harde werken als ver
eniging bekroond met 4 stippen.
Proficiat!
 
Ik wens u veel leesplezier!
 
Wenda Torenbosch
 

Oogststrategieën 
Dit tuinjaar was het niet makkelijk om een
goeie oogst te verkrijgen. Verschillende
tuinders hebben een aanpak bedacht om
toch sla of bloemen te kunnen oogsten:
 
Ria van de Berkenlaan heeft haar Zinnia's
op alle mogelijke plekken gekweekt vanuit
de gedachte dat je nooit al je eieren in één
mandje moet stoppen: binnen, buiten, in
de kas, en zowel op de moestuin als thuis.
Daardoor had ze toch een paar leuke
bloemen maar ze kan helaas nog geen
aanbevelingen doen op basis van één ex
periment.
Anderen experimenteerden met kippen
gaas en vitrage. Bij Flip op de tuin zagen
we groene kragen. Ze blijken te koop bij
grote Chinese of Amerikaanse inter
netwinkels en lijken te werken, getuige de
foto's.
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Tuincafé augustus: likeur!
 
Het verwerken van de oogst kan op meerdere manieren gebeuren. Iedere tuinder heeft
vast wel eens jam gemaakt van zijn of haar aardbeien, pruimen, bramen etc. Maar er
zijn dus ook andere mogelijkheden. Daarom organiseerde de kennisgroep Natuurvrien
delijk Tuinieren eind augustus in het Tuincafé een workshop met als onderwerp “Hoe
maak je likeur van je eigen fruit”. 
 
Voor dit onderwerp was Patricia, deskundige op dit gebied, uitgenodigd om de deel
nemers wegwijs te maken in deze manier van verwerken van fruit. Na een heldere
uitleg van Patricia over de totstandkoming van likeur konden de deelnemers zelf aan
de slag. 
 
De Kennisgroep had gezorgd dat alle benodigdheden aanwezig waren en met behulp
van het uitgekozen recept “Likeur ‘44’ van Patricia” ging iedereen snel aan de slag:
weckpot en sinaasappel goed schoonmaken, overige ingrediënten verzamelen en
potten vullen, eigenlijk was het niet heel moeilijk om te doen. Wel was het belangrijk
om nauwkeurig te werk te gaan. 
 
Nadat alle potten gevuld waren demonstreerde Patricia nog hoe de likeur na verloop
van tijd gefilterd moest worden om die vervolgens over te gieten in de fles. Vervolgens
was er nog gelegenheid om de door Patricia bereide koffielikeur te proeven om zo een
idee te krijgen van de vele mogelijkheden. Dat lieten de deelnemers zich geen twee
keer zeggen en onder het genot van een zoutje liet iedereen zich de likeurtjes goed
smaken. 
 
foto's: Jan, Joke, Marjolijn
 

Er werd geconcentreerd gewerkt!De likeur van Patricia heeft al een paar maanden

gestaan en is nu klaar om door een fijnmazige zeef

in de fles over te gieten. 

Patricia legt uit hoe je zelf likeur kunt maken van

verschillende soorten fruit

Sjoeke en Emillie hebben hun weckpotten inmid

dels goed schoongemaakt en kunnen aan de slag!
Wim Oostwouder en Henk van Schagen volgden

het hele proces met veel interesse

Mariëllen en Sjoeke houden het afmeten van de al

cohol goed in de gaten

Hetty en Huub kijken vol belangstelling hoe Patri

cia de likeur overgiet.
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Verslag van imker Nelleke
Imkernieuws winter en voorjaar
Hallo tuinders, hier weer een update over onze bijen. Ik schrijf dit in mei 2024.
 
Allereerst hierbij het imkerteam 2024. (foto van ons vieren)
 
Vanwege de lange aanhoudende warmte (het was in oktober nog warm) hebben we
twee keer de bijen moeten bijvoeren, daar er te weinig bloemen waren om een
voedsel voorraad aan te leggen voor in de winter. Zouden we dat niet doen, waren de
bijen doodgegaan. 
 
Begin oktober bleek een kast geen koningin te hebben. Dat hoor je al van verre aan
het geluid. Bij het openen van de kast zijn ze niet zo aardig…. Ze kunnen zo laat in het
jaar zelf geen nieuwe koningin maken in de kast, daar de mannetjes, darren, er amper
zijn. Dus zou ze nooit bevrucht kunnen worden. Een bevriende imker had nog een
bevruchte koningin over en die hebben wij het volk laten inlopen. Deze raszuivere
koningin komt van het eiland Marken. Daar is een teeltstation voor Buckfast bijen. Daar
vliegen geen andere bijensoorten. Buckfast wordt geteeld omdat het hele rustige bijen
zijn, dus makkelijk imkeren, en een goede honingopbrengst hebben. Er is nog een
teeltstation in Nederland en dat is het eiland Ameland. Ook daar vliegen alleen
Buckfast bijen. 
 
Op de foto is goed het verschil tussen de darren en werksters. Links op de foto de
darren, een stuk groter en zwarter en rechts de dametjes, werksters. Bij de eerste
keer de kast openen dit jaar in maart, zag het er goed uit. De koningin had goed haar
best gedaan. (Foto bijen)
 
Op dit moment leven beide volken! Heel blij ermee. Maar door de vele regen hebben
de bijen niet genoeg kunnen vliegen, zodat ze hun eigen voorraad opgegeten hadden
in de grote broedkamer, daar waar ze leven. We hebben de honingkamers op de kast
laten staan, zodat ze daarvan zelf kunnen leven. We houden hun voedselvoorraad in
de gaten. Dit jaar waarschijnlijk weinig, tot geen honing voor de imker en tuinders.
 
Dan wil ik hier graag uitleggen dat er een nestje is van Europese hoornaars op de tuin.
Ze zitten in een vogelhuisje en de tuinder heeft er geen last van. Dus mocht u deze in
de tuin zien, dit is geen gevaarlijke wesp die zou kunnen aanvallen. Ze zijn echt niet
geïnteresseerd in ons mensen. 
 
Zeer zorgelijk! Op dit moment zijn er meldingen van de koninginnen van de Aziatische
hoornaars in de omgeving. Bloemendaal aan Zee, in Heemstede, Amsterdam en
Alkmaar. Het is een kwestie van tijd dat ze zich ook in Haarlem vestigen. Bij twijfel kan
ik geappt worden: 0624987511. Wel graag met foto of filmpje. Zodra de hoornaar in
de buurt van het volkstuincomplex is gesignaleerd, zal ik dat in de nieuwsbrief vermel
den en tot welke acties dat leidt. ( foto Aziaat, Europees)
 
Imker Nelleke. 

Het imkerteam!

Darren en werksters van het ras Buckfast f1

De verschillende hoornaarsoorten

Berichtje van een
oud-tuinder
Dag,
Het is al weer een paar jaar geleden
sinds ik tuinierde bij ZWN. Maar nog
steeds lees ik online de Tuinfluiter.
 
Ook de laatste editie was weer erg
interessant, leuk en gevarieerd!
Bedankt en tot ziens,

met vriendelijke groet,
Fen Kleinenbroich
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Tuincafé 28 september a.s.: lezing door
Iris Veltman over de sponstuin
 
 
Op zaterdag 28 september nodigt de
kennisgroep Natuurvriendelijk Tuinieren
tuinders en andere belangstellenden uit in
het Tuincafé voor een lezing door Iris
Veltman over het fenomeen 'sponstuin'.

 

 
Natte voeten als je door je tuin loopt,
planten die verslappen tijdens droogte en
’s nachts niet kunnen slapen van de warm
te. Tuinieren met klimaatverandering is
een uitdaging, maar ook een
kans, want als tuinier kun je bijdragen aan
de oplossingen!
 
 
 
 
 
 

 
 

Tijdens deze lezing laat Iris Veltman, mili
eukundige, tuinontwerper, docent perma
cultuur en schrijver (van het boek Tuinlo
gica en voor Groei & Bloei) zien wat je zelf
in je tuin kunt doen tegen wateroverlast,
droogte en hitte. Ontdek welke tuinma
terialen bijdragen aan opwarming van het
klimaat en milieuschade en wat de
alternatiev
en zijn.
 
 
 

Je verlaat de lezing met simpele, praktische
ideeën die je tuin vooral mooier, biodiver
ser en soms zelfs eetbaar maken.
 
foto's: Iris Veltman

Van imkers Nelleke en Gerard kreeg de redactie

deze leuke foto voor de Tuinfluiter. Hun kleinkin

deren en mede-imkers hebben de tomaten plant

jes, in mei gekocht op de plantjesmarkt, geplant. 

Ze doen het allemaal goed, maar één  exemplaar is

nu 2meter70!!! 

 

foto: Nelleke van Rijnsoever

Hori Hori, wat is dat nou weer?!
Deze zomer was ik op bezoek bij het FoodSoulBos Mariënhoeve in Almen en mocht
daar een handje helpen bij het onkruid wieden in hun no-dig moestuin (daar wordt dus
niet gespit). En daar maakte ik voor het eerst kennis met dit gereedschap voor in de
tuin: het Hori Hori mes! 
 
Het Hori Hori mes verscheen voor het eerst in de 13e of 14e eeuw. Dit mes komt
oorspronkelijk uit Japan, vandaar de naam Hori Hori. Het betekent: graaf, graaf. Het
mes heeft een gladde kant en een zaagkant en is erg scherp, pas dus op voor je vingers.
Maar je kunt ermee graven, snijden, zagen of wieden.
 
Je zaagt zo taaie wortels weg, verplant of splitst vaste planten, graaft een klein gat om
te zaaien, bollen te planten of een plantje in de grond te zetten of snijdt met gemak
een zak potgrond open. Ook heel handig: op het mes staat een dieptemarkering in cm
en inch aangegeven. En door de holle vorm van het blad en de scherpe punt is de Hori
Hori ook als smalle handschep te gebruiken. Kortom, multifunctioneel. 
 
Het werken met dit mes beviel uitstekend, dus ik heb het uiteraard ook meteen aan
geschaft. En nu maar fijn aan de slag in mijn eigen tuin!
                                                                                                         Joke

foto: Joke
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info@verkoopstylingenmeer.nl
0626474011

Sjoeke geniet in het Mexicaanse zonnetje

De Sombrero's zijn goed vertegenwoordigd!

Flip houdt de wacht bij zijn kringloopwinkel

Een beetje brocante in Mexico hoort er ook bij  Marjolijn en Jan geven uitleg over Natuurlijk

Tuinieren

Mariellen en Fons in Midden-Amerikaanse sferen,

foto Leo Pel

foto: Petra Delsing

foto: José van Wakeren

OPEN TUINDAG ZWN, impressie van een geslaagde dag!

De fotowedstrijd
De redactie deed nog een oproep om je mooiste foto van de Open Tuindag in te zenden. Hier staat een selectie van de
mooie resultaten. Misschien organiseren we in de toekomst vaker een fotowedstrijd!

Mexicaanse bloemenpracht op het voorplein
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Boogschieten
Op de Open Dag kon in de natuur
speeltuin geoefend worden met boog
schieten. Hiervan werd gretig gebruik
gemaakt.
 
Met dank aan Eline Kleingeld voor de
foto's
 

Elsa geniet van de mooie bloemen

Ria en Hetty inspecteren de kraam

De dames van de vogelwerkgroep waren ook van

de partij

José en Ellen in de Natuurtuin
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Na het vullen de potten op zijn kop

Pruimen in de pan aangevuld met bramen

Recept kindvriendelijke (pruimen/bra
men) jam
Na een nat voorjaar hebben we het geluk dat we een mooie oogst aan pruimen konden
binnenhalen. Maar wat te doen met al die pruimen?
Opeten natuurlijk! Uitdelen op school, vriendjes en vriendinnen hebben er ook van
kunnen meegenieten. 
De rest belandde in de pan, samen met de eerste oogst bramen. Dat dit een top
combinatie bleek te zijn, merkten we toen we de jam gingen opeten. De kinderen
smulden ervan en vonden deze zelfgemaakte jam zelfs lekkerder dan de jam uit de
winkel! (en dan hebben we het over de mierzoete jam waar je bijna geen fruit in aantreft!)
Dus ja, ik deel dit recept graag met andere tuinders.
 
Benodigdheden:
1250 gram fruit, een combinatie van pruimen en bramen in ons geval
500 gram geleisuiker
4 lege jampotten (leuk om te variëren in grootte)
pan met dikke bodem (zoals van het merk le creuset)
en een beetje geduld, aandacht en liefde 
 
1. Start met het schoonmaken van het fruit. Nu is ons fruit van de tuin natuurlijk gifvrij,
dus veel water gebruiken hoeft niet. Wel de pitten verwijderen.
2. Ondertussen zet ik een pan water op en als het water kookt leg ik daar de potten
en deksels in om alles bacterie vrij te krijgen. Zet na enkele minuten de potten en
deksels op een schone theedoek en laat deze opdrogen.
3. Vul de pan met dikke bodem met het afgewogen fruit en breng deze met een dun
laagje water aan de kook. Kook het fruit tot ze zacht is.
4. Nu is het even opletten, ik zeef het fruit, zodat de meeste pitjes achterblijven in de
zeef. Als je een soort fruitcompote overhoudt, doe je dit gedeelte opnieuw in de pan
met dikke bodem. Doe de geleisuiker erbij. De jam wordt stevig maar niet te zoet,
zodat de smaken van de vruchten overeind blijven. Dit kook je kort, 3 minuten, en dan
vul je de potten met de hete jam.
5. Keer de potten om, laat ze zo een uurtje staan en zet ze weer rechtop. Laat de jam
afkoelen en dan wordt deze stevig. Eet smakelijk!
Tip: Laat de kinderen de potten versieren met stickers en stiften, dan heb je altijd een
leuk kado klaarstaan. En vergeet natuurlijk een leuk stofje op het dekseltje niet!
 

De vijg
Er staat een vijgenboom (Ficus Carica) in mijn achtertuin in de Velserbroek, inheems
is hij niet, wel ingeburgerd. Geen idee welk ras het is, want er bestaan er nogal wat.
Begin augustus rijpen de eerste vijgen, die gaan in de yoghurt met muesli. Ook maak
ik er jam van, die ik wat langer laat doorkoken zodat het enigszins stroperig wordt.
Door omstandigheden kon ik dit jaar niet alle vijgen oogsten, en gelukkig maar, want
nu krijgen we elke dag bezoek van Atalanta’s die dol zijn op dit overrijpe fruit. Ook
een ekster waagde zich in de tuin om van de rijpe vijgen te snoepen.
Maar er zijn nog meer toepassingen voor de vijg en het blad. Toevallig stuitte ik op een
recept voor kefir van geblenderde vijgen. En in de Volkskrant stond een bespreking
van een restaurant (De Rotonde in Rotterdam) waarin sprake was van vijgenbladolie
en een vijgenpuddinkje met “melkig-takkige vijgenbladsiroop”. Heel interessant! Wie
weet ga ik me daar aan wagen. Ook kun je thee zetten van de gedroogde bladeren. Ik
heb meteen wat jonge bladeren geoogst en te drogen gelegd.
Nooit geweten dat vijgenbladeren eetbaar waren.
Een vijg moet zo rond november flink gesnoeid worden maar dat is een favoriete be
zigheid van me. Kortom, een vijg biedt mogelijkheden, ook wanneer in dit klimaat
andere oogsten mislukken.
Ans Bosch

Ilja inspecteert de pruimenoogst
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Het is inmiddels hersft, maar de laatste goudsbloe

men staan er nog fleurig bij

De oogst van deze dag, 3 komkommers en 1

tomaat!

Bij de pomp, verscholen tussen de bramen en de

druif.

Gertie Alders en Emilie Joosten - L. 22
Op een regenachtige woensdagmiddag spreek ik met Gertie Alders en Emilie Joosten
over hun tuin aan de Lijsterbeslaan 22.  De foto’s nemen we dus maar tussen de buien
door.
 
Ze tuinieren hier inmiddels zo’n 10 jaar. Ze hadden eigenlijk geen enkele ervaring op
moestuingebied, maar werden enthousiast gemaakt door Cees Pel. Gertie kent Cees
al langer omdat zij samen met diens vrouw schildert. In de Tuinhapper was in het af
gelopen jaar al een expositie van het werk van beide dames te bewonderen. 
 
Toen het pensioen in zicht kwam, zocht Gertie naar een leuke bezigheid om niet fi
guurlijk achter de geraniums te belanden. Op uitnodiging van Cees kwam ze een kijkje
nemen bij ZWN en ze was eigenlijk meteen getroffen door de ontspannen sfeer op
het complex. Zus Emilie leek dat ook wel wat. En zodoende schreef dit twee-derde
deel van een drieling zich in voor een tuin (Er is inderdaad nog een derde zus, die af
en toe gezellig op visite komt).  
 
Ze waren bij de inschrijving al gewaarschuwd dat een volkstuin veel werk met zich
meebrengt en dat hebben ze inmiddels wel in de gaten. De taakverdeling is helder,
Gertie houdt zich vooral bezig met de bloemen en het opkweken van zaaigoed. Emilie
geniet het meest van het zwaardere werk, zoals in de grond wroeten en flink sjouwen
en spitten. Ook steekt ze spontaan een helpende hand uit als iemand dat nodig heeft.
(Maar nu niet allemaal gaan vragen om hulp hè!) Zo is ze nu regelmatig te vinden op
een verwilderde tuin, waar ze Henk van Schagen een handje helpt. 
 
Hun tuin is een combinatie van moes- en siertuin. Naast de rozen en andere bloemen
staan er ook tuinbonen, sperziebonen, bieten, sla, courgette en rabarber. De pompoen,
mais en meloen waren geen succes.  Verder hebben ze appels, peren, bramen en
druiven staan. In de kas hebben ze nog tomaten en komkommers staan. In de border
zien we ook een vijvertje met een waterlelie, die prachtige roze bloemen geeft. Ook
gaura, maagdenpalm, flox, zonnehoed en spirea staan daar te pronken. Omdat het dit
jaar met de groenten niet echt wilde lukken hebben ze maar veel bloemen gezaaid zoals
cosmea.
 
In hun tuin genieten ze samen vooral van de rust, de zon en de rondvliegende vogels
en vlinders. Barbecueën doen ze liever thuis, net zoals hun hobby’s schilderen en piano
spelen. En grote feesten vieren ze ook niet in hun tuin. De focus ligt in hun tuin
vooral op het werk wat voor de nodige ontspanning zorgt en niet te vergeten: door al
dat werk vlogen in het begin de kilo’s eraf! 
 
Ook het contact met de andere tuinders vinden ze prettig. Zeker in het begin, toen
deze ‘stadsdames’ nog niet zoveel wisten van tuinieren, konden ze met al hun vragen
bij de verschillende buren terecht. Hun vingers worden dus steeds groener door al die
hulp. Natuurlijk Tuinieren vinden ze vanzelfsprekend, het tuinreglement is duidelijk wat
dat betreft. Emilie vindt de workshops in het Tuincafé een beetje te druk, maar de
komende lezing van Iris Veltman over water in de tuin lijkt haar wel interessant. 
 
Eerder in dit jaar bleek de beruchte Japanse Duizendknoop te zijn opgedoken in hun
tuin. Maar met consequent afknippen en uitgraven lijkt het erop dat dit probleem nu
onder controle is. Wel zorgt Emilie dat ze de grond daar schoon houdt, zodat ze
meteen kan zien of er weer iets opkomt om dat meteen aan te pakken.
 
Gertie en Emilie, bedankt voor het leuke gesprek en nog veel plezier op jullie tuin!
 
Joke

Geef het Stokje door
In dit thema kunnen tuinders hun ervaring en geschiedenis rondom hun tuin delen
met andere leden. Deze keer is het Stokje overgepakt door: 
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Ons nieuwe bestuurslid Nico
De redactie van de Tuinfluiter stelt hierbij het nieuwe bestuurslid Nico de Bont voor. Hij is
samen met Leo Pel en Hans Hein onlangs toegetreden tot het bestuur. We hebben Nico een
paar vragen gesteld:
 
Hoe lang zitten jullie bij ZWN?
Sinds 1 september 2014 ben ik lid van ZWN.
 
Wat verbouwen jullie, wat zijn jullie favoriete planten of groentes en welke oogsten zijn falie
kant mislukt?
Ik tuinier samen met mijn broer en schoonzus. Wij proberen allerlei soorten groenten
te verbouwen. Wat ik heel leuk vind en wat ook goed gelukt is de afgelopen jaren, zijn
zoete aardappelen. Dit jaar is het triest gesteld met de productie. Door het wisselval
lige weer in het voorjaar en de enorme hoeveelheid slakken is een groot deel van de
oogst mislukt.
 
Hoe bevalt het in het bestuur? Tot op heden bevalt het prima. Iedereen is enthousiast
en vooral pragmatisch wat de besluitvorming ten goede komt.
 
Wat zouden jullie willen bereiken? Ik kan uiteraard alleen maar voor mijzelf spreken. Nu
ik met Chris IJzendoorn per september de taken van Gerard Soonius heb overgenomen
hoop ik een methode te ontwikkelen die de tuinkeuringen voor iedereen inzichtelijk
maakt en eindeloze discussies voorkomt.
 
We wensen Nico veel succes!

 

Op de foto: Marjolijn Sondorp van de Kennisgroep Natuurvriendelijk Tuinieren overhandigt de tegoedbon

aan Hadassah van Noort. Met dank aan Jan Levers voor het bedenken en uitvoeren van de puzzeltocht. 

 

foto: Robert van Noort

Speurtocht Open
Tuindag 2024
 
Hoe ging de speurtocht tijdens de Open
Tuin Dag? Bij de tent van de Kennisgroep
Natuurvriendelijk Tuinieren haalde je een
puzzelformulier op en de folder met de
rondwandeling over het ZWN volkstui
nenpark. Onderweg stonden op 10 plaat
sen paaltjes met een vraag erop. Veel
vragen gingen over Mexico, het thema van
de Open Tuindag. Als je goed oplette, kon
je alle vragen beantwoorden. 
 
Hadassah van Noort deed mee en had het
hoogste aantal goede antwoorden. Ook
zat ze het dichtst bij de benaderingsvraag
(Hoeveel velletjes A4 zijn hier versnipper
d?).
 
Ze kreeg zaterdag 31 augustus een tegoed
bon van 15 euro, te besteden in de ZWN-
winkel op het voorplein. Hadassah en haar
vader Robert gingen direct mooie spullen
uitzoeken en kwamen even later met een
pet van ZWN en nog heel wat andere
dingen naar buiten.
 
De familie kreeg 1,5 jaar geleden een tuin
op ZWN, dat voelde meteen goed want
het gezin kwam al veel langer op de Na
tuurspeeltuin. 
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ZWN-woordzoeker
Streep de gezochte woorden weg en vind het geheime woord!
Mail de oplossing vóór 15 oktober a.s. naar redactie@zwn-volkstuinen.nl.
 
Onder de goede inzendingen verloten wij een pot overheerlijke zelfgemaakte jam!

 

 
met dank aan woordzoekerfabriek.nl

Eetbare (wilde) vaste planten - 15
 
In deze aflevering komen een aantal planten aan bod die we tegenwoordig vaker – maar
soms al veel langer - in de tuin aantreffen: 
 
LOGANBES (Rubus x loganobaccus) is een doornloze kruising tussen braam en
framboos. Deze vaste plant voelt zich goed thuis op neutrale grond en de struik wordt
max. 150 cm hoog. 
In permacultuur tuinen vinden we deze plant in de struiklaag. 
 
JASMIJN (Jasminum officinale) is lid van de olijffamilie. De klimplant houdt van goed
water doorlatende grond en kan 3-4 meter hoog worden. De bloem kan worden ge
bruikt in (kruiden)thee maar dient ook als decoratie bij nagerechten. 
 
HAZELAAR of HAZELNOOT (Corylus avellana) valt onder de Berkenfamile. Op een
vochtige en voedselrijke grond voelt deze lage boom zich prima thuis. De boom lijkt
meer op een bossige struik, maar kan toch wel tot 5 meter hoog worden. Voor een
kleine tuin is een hazelaar daarom misschien niet de meest handige keuze.
 
ECHT LEPELBLAD (Cochlearia officinalis) is van oorsprong inheems en is een tweeja
rige of vaste plant. Het blad van deze plant is eetbaar en vergelijkbaar met spinazie. De
smaak is niet geweldig, maar het blad bevat veel vitamine C. Ook kan er thee van gezet
worden. In het wild komt dit gewas nog voor in Zeeland, Noord- en Zuid Holland.

Echt Lepelblad, foto: Bas Kers

Hazelaar, foto: nz. willowherb

Jasmijn, foto: blumenbiene

Loganbes, foto: M. Martin Vicense
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 Notulen Algemene Ledenvergadering Volkstuinvereniging
ZWN dd. 6 april 2024
 
Aanwezig(en): 55 leden. 
Afzeggingen met bericht: 15 leden waarvan 10 leden een machtiging hebben afgegeven. 
Voorzitter van deze ALV vergadering: Jan Willem van Dalen
Secretaris: Tanja Heuverkamp
Notuliste:  Marianne Verschoor
 
1.    Opening en welkom
2.   Mededelingen
3.   Vaststellen vorige notulen ALV 
4.   Financieel jaarverslag 2024
5.   Decharge penningmeester en bestuur voor 2023
6.   Bestuursverkiezing
7.   Voorleggen verbouwing toiletgebouw voorplein (stemmen daarover)
8.    Voorleggen voorstel beveiliging                   
9.   Situatie toelichten treksloot - Compeer - Gemeente - ZWN
10. Situatie toelichting rondom parkeerproblematiek
11. Statuten en reglementen toelichten           
12. Jubilea
13. Rondvraag
14. Sluiting vergadering
 

1. 
Opening en welkomDe voorzitter, Jan Willem van Dalen, opent de algemene ledenvergadering en heet allen welkom.  
 

1. 
Mededelingen Tanja licht toe een ingebracht punt over stemmen via Balotilo. Daarover hebben alle leden een mail ontvangen.
Tijdens deze vergadering wordt geïnventariseerd welke leden wel of niet hun gegevens willen delen met andere leden van de
tuinvereniging. Twee leden hebben bezwaar ingediend dat hun mailadres is gebruikt bij die organisatie om die pool uit te zetten.
Tanja licht een en ander toe. Verschillende leden lichten hun mening op dit onderwerp toe. De voorzitter sluit dit onderwerp af
door toe te lichten dat deze zaak met de beste intentie is gedaan om informatie op te kunnen halen. 
 
- Astrid licht toe dat ZWN enkele weken geleden benaderd is door het filmbedrijf Flemming. Zij kwamen met het verzoek via Tanja
binnen of zij filmopnames mogen maken op ons complex voor de verfilming van het boek ‘Rust en Vreugd’. Wij als bestuur waren
direct daarover enthousiast en hebben de scout uitgenodigd, die afgelopen week is geweest. Concreet is uitgelegd wat het betekent
wanneer men hier met een filmploeg rond zou gaan lopen. Astrid licht een en ander hierover toe. De regisseur beslist uiteindelijk
of ze wel of niet op ons complex gaan filmen, indien wij daar akkoord mee gaan via stemmen zullen de leden van de vereniging
daarover beslissen. Tijdens de vergadering worden door verschillende leden hierop gereageerd en om praktische aanvullende in
formatie gevraagd. Astrid licht een en ander hierop aanvullend toe. Van de aanwezigen zijn twee leden tegen. De rest van de leden
stemmen voor het filmen door deze filmclub op ons complex in augustus, september en oktober 2024. 
 

1. 
Vaststellen notulen ALV d.d. 18-11-2023 Er waren een aantal opmerkingen en/of aanvullingen naar aanleiding van de notulen
van 18-11-2023. Deze worden hieronder beknopt toelicht. 
Hans: AVL in de vorige notulen moet zijn ALV. 
Tanja licht toe de status magneet bij het achterhek: tijdens de laatste bestuursvergadering is daarover gesproken. Tanja gaat met
Fons daarover nog in gesprek en zal daarop terugkomen in onze nieuwsbrief. Dan zal toegelicht worden over de verdere toegang
daarvan. Tanja licht een en ander toe. Een aantal leden merken daarover wat op. Hans vraagt of de komende wijziging rondom de
parkeerproblematiek van de vereniging aan de Slaperdijk consequenties heeft voor de magneet bij het achterhek. De voorzitter
bevestigt dat die twee zaken invloed op elkaar hebben. Hierop wordt later nog teruggekomen. 
Er wordt nog gevraagd naar de stand van zaken door Jan over een schakelaar voor het achterhek (om het hek op een aantal mi
nuten te kunnen zetten). Wellicht kan Fons daar nog naar kijken, aldus Tanja. Verschillende leden merken hierover nog wat op.
De voorzitter geeft aan dat op dit onderwerp nog terug wordt gekomen. 
 
De voorzitter licht aanvullend toe over de situatie rondom Zaaigoed dat de gemeente schriftelijk heeft gereageerd dat we op deze
wijze zonder consequenties door kunnen gaan zolang het op tijdelijke basis is. 
Astrid licht toe dat de vaststellingsovereenkomst is herzien, die nu ter controle bij de AVVN ligt.
Jan plaatst nog een opmerking over het termijn van Zaaigoed op onze vereniging. Tanja licht toe dat dat is tot er een nieuwe loca
tie voor Zaaigoed is gevonden. Het bestuur van ZWN blijft er bovenop zitten dat Zaaigoed de verplichting heeft om te blijven
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zoeken naar een andere locatie. De voorzitter licht toe dat het in principe per jaar, want ZWN heeft het voor een jaar verlengd.
Met de mogelijkheid om het daarna met een jaar te verlengen. Maar dan moeten ze zich wel waar gemaakt hebben. 
 
De notulen van 18-11-2023 wordt inhoudelijk door de voorzitter goedgekeurd.
 

1. 
Financieel jaarverslag 2023/ voorstel sparen op deposito van bijv. 3 jaarDe voorzitter vraagt of er vragen zijn over het financi
eel verslag over 2023. 
Ellen: stelt een vraag waar de bijdrage door Zaaigoed op het jaarverslag staat. De voorzitter en tevens 
penningmeester licht toe dat die onder de post ‘algemene inkomsten’ staat. Ellen plaatst nog een vraag over de algemene inkomsten
post. De voorzitter/ penningmeester geeft daarop antwoord. 
 
Tevens licht de voorzitter toe dat het tegoed voor het drukken van de Tuinfluiter bij de drukker nu is opgenomen op de balans,
op de post ‘nog te ontvangen’. De voorzitter/ penningmeester licht dit nader toe. 
Er is door de kascommissie gekeken naar het financieel jaarverslag 2023, hun verslag hebben de leden kunnen lezen in de Tuinflui
ter. Hierover hebben de leden geen vragen. 
 
Hans van Dijk, lid kascommissie, licht toe de twee suggesties die in het kascommissieverslag staan. Een daarvan is opgenomen in
de agenda van deze vergadering. Als vereniging hebben wij een behoorlijke spaarrekening waarop we een laag percentage rente
krijgen. Het is de verwachting dat een groot deel van dat saldo dat dat het jaar daarop niet gebruikt gaat worden. Dat zou voor
een termijndeposito weggezet kunnen worden, waarvoor je een hogere rente krijgt als vereniging. De voorzitter licht toe dat Flip
en hij daarover in discussie zijn geweest. De vereniging heeft ongeveer 120.000 euro op de spaarrekening staan. Voorgesteld wordt
om elke drie maanden een deposito te openen voor 25.000 euro. Dan komt na een jaar de eerste deposito spaarrekening van
25.000 euro vrij. Is maximaal flexibel en levert een behoorlijk rendement op. Een voorwaarde is dat de leden daarmee akkoord
gaan. Een aantal leden geven hierop hun reactie. 
 
Hans van Dijk licht de tweede suggestie toe over de energiekosten. Wij als vereniging zitten nu nog steeds op variabel tarief voor
de energiekosten. Door de energiepanelen hebben we nu minder energiekosten. 
Een aanzienlijk deel van de energiekosten gaat op aan aan gaskosten. De laatste jaren hebben we gezien dat de laatste jaren de
variabele tarieven van energiekosten per maand behoorlijk kunnen verschillen. 
Onze energieleverancier Green Choice biedt ons een nieuw vast contract voor een, twee of drie jaar. 
De energieprijzen van vaste contacten zijn lager dan de energieprijzen van de variabele tarieven. Een energiecontract met vaste
energietarieven maakt het voor de vereniging gemakkelijker om begroting van deze post op te stellen. Hans pleit er nog een keer
voor dat de vereniging overgaat naar een energiecontract met vaste energietarieven, ook omdat de energietarieven nu heel laag
zijn. De voorzitter neemt het voorstel van Hans hierover mee. En neemt aan dat het bestuur daar in vrijheid over een verstandige
keuze kan maken. 
 

1. 
Decharge penningmeester en bestuur voor 2023De voorzitter vraagt aan de leden om de penningmeester en het bestuur
decharge te verlenen door middel van handopsteking. Er is niemand tegen. Er wordt geapplaudisseerd voor de decharge verlening
van de penningmeester en het bestuur. 
 
Naar aanleiding van een opmerking van Jan Levers over de andere jaarverslagen die recent in de Tuinfluiter zijn opgenomen, vraagt
de voorzitter of er nog vragen zijn over de andere jaarverslagen. De leden hebben tijdens de vergadering daarover geen vragen.
De voorzitter bevestigt dat de andere jaarverslagen worden goedgekeurd. 
 

1. 
BestuursverkiezingWe hebben 3 kandidaten voor de bestuursverkiezing: de leden Leo Pel, Hans Hein en Nico de Bont. Zij
hebben zich verkiesbaar gesteld. Daardoor zouden we weer een mooi voltallig bestuur hebben. 
De uitkomsten van de stembriefjes voor de bestuursverkiezing zijn:
Totaal hebben 65 leden van tuinen een stem uitgebracht. 
Voor kandidaat voorzitter lid Leo Pel: 63 stemmen voor, 1 stem tegen, 1 stem onthouding. 
Voor kandidaat algemeen bestuurslid Hans Hein: 61 stemmen voor, 3 stemmen tegen, 1 stem onthouding.
Voor kandidaat algemeen bestuurslid Nico de Bont: 60 stemmen voor, 4 stemmen tegen, 1 stem onthouding. 
De voorzitter heet Leo, Hans en Nico van harte welkom in het bestuur van ZWN. 
 

1. 
Voorleggen verbouwing toiletgebouw voorplein Tanja licht toe dat na de vorige ALV vergadering had Ellen ook iets aange
geven over het schoonmaken van de toiletten op onze tuinverening. Daarna is Tanja een keer gaan kijken bij de toiletten en heeft
met Sjoeke gesproken. Doordat de toiletten verouderd zijn is het lastig schoonmaken. Wellicht is het nu de tijd om eens naar die
buitentoiletten te kijken van wat zijn de mogelijkheden. Zoals de achterwand een stukje naar achteren te laten verplaatsen. Han
gende inbouwtoiletten, betegelen tot aan het plafond waardoor het makkelijker is schoon te maken. Tanja heeft daarvoor een
opdracht uitgezet bij Werkspot, 3 verschillende bedrijven zijn komen kijken op uitnodiging en zijn verzocht om een offerte uit te
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brengen. Bedrijf 1 maakte niet een betrouwbare offerte, de omschrijving is niet gelijk aan de uitvraag waardoor het niet duidelijk
is of bepaalde werkzaamheden wel of niet zijn opgenomen in de totaalprijs zoals het sloopwerk. Het totaalbedrag komt op schatting
6400 euro excl. btw aan arbeidsloon, daar moeten de materialen nog bij, die worden geschat op ongeveer 6000 euro excl. btw.
Bedrijf 2 maakte een duidelijke omschrijving in de offerte van werkzaamheden en een totaalprijs voor arbeidsloon en materiaal is
rond de 12.750 euro. Bedrijf 3 maakt de afspraak dat hij nu een summiere omschrijving in de offerte zet en als de vereniging met
hem in zee wilt dat hij dan een uitgebreide offerte met materiaalvermelding wil maken. Hij heeft wel de berekening gemaakt en
komt op 21.850 euro excl btw. 
 
Sjoeke geeft haar mening en visie daarover. Daarop volgt een discussie onder de leden. Sjoeke haar voorkeur gaat naar 1 verhoogd
toilet. De voorzitter vult daarop aan dat als we dit willen gaan uitvoeren dat we voor de offerte willen gaan die incl. btw ongeveer
15.000 euro gaat kosten. 
De vraag aan u als leden of jullie daar mee akkoord. De stemmen zijn ongeveer 50/50. 
De voorzitter stelt voor om dit punt voorlopig terug te trekken en nog geen besluit daarover te nemen. 
 
Invalidetoilet. 
Tanja licht toe dat bij de vereniging een sleutel aanwezig is van een invalidetoilet bij de Rugby vereniging, waarvan gebruik gemaakt
kan worden indien nodig. 
De eventueel nieuwe verhoogde toiletten van de vereniging worden ruimer waardoor een rolstoelgebruiker tot voor de deur kan
komen, uit de rolstoel kan komen en op het toilet kan en weer er af. 
 

1. 
Voorleggen voorstel beveiligingTijdens de vorige ALV is afgesproken dat we gaan onderzoeken de onkosten om het terrein
van onze vereniging te laten beveiligen door camera’s. We hebben een adviseur daarover gesproken en die heeft ons een aantal
scenario’s de revue laten passeren. Het meest uitgebreide scenario zou zijn dat we 16 camera’s op alle lanen worden geplaatst. Dit
is vrij kostbaar. Een simpele oplossing zou zijn om op het voorplein het hek in het camerabeeld te zetten en op het achterplein het
hek in het camerabeeld te zetten. Eigenlijk waar we het park op en af kunnen. Jan Levers plaatst nog een opmerking over de ca
mera van Ger, de buurman paardenboer bij het achterhek. De voorzitter licht verder toe dat de kosten voor het plaatsen van een
camera op het voorplein ongeveer 400 euro zijn. Daarvoor kunnen we gebruik maken van de wifi van ZWN om de beelden op te
slaan. Voor en achter een camera plaatsen kost rond de 800 a 900 euro aan investering. Circa 120 euro per jaar kost het abonne
ment voor een GSM verbinding om de beelden van de camera bij het achterhek op te slaan.
Jan vraagt in hoeverre je die beelden mag gebruiken als bewijsmateriaal. Daarover volgt een discussie. 
De voorzitter licht vervolgens toe dat we betreffend onderzoek hebben laten doen en dat het bestuur van ZWN grote twijfels
heeft of het zoden aan de dijk zet wanneer we als vereniging voor beveiliging kiezen via camera’s. En stelt daarom voor om het niet
te doen. De voorzetter vraagt aan de leden of zij het daarmee eens zijn dat we het niet doen. De leden gaan daarmee akkoord.  
 

1. 
Situatie toelichten treksloot - Compeer - Gemeente - ZWNKees Gest licht toe de voortgang rondom de treksloot. De
paaltjes in de treksloot staan enigszins in rechte lijn.   De uitvoerder heeft na zijn vakantie de offerte ingediend bij de gemeente
begin april 2024. Op de reactie van de gemeente daarop is het nu wachten. Zelf verwijderen van de oude beschoeiing heeft nog
wat voeten in aarde. De beschoeiing zit een meter of anderhalf diep. Een discussie hierover volgt. En een aantal leden stellen
daarover wat vragen. Naar aanleiding van een vraag van Jan Levers antwoordt Kees Gest dat in de offerte aan de Gemeente door
de aannemer het verwijderen van de oude beschoeiing en het plaatsen van een nieuwe beschoeiing wordt opgenomen. Bij het
plaatsen van de nieuwe beschoeiing is wel rekening gehouden dat wij als vereniging een aantal mensen leveren om te helpen bij het
plaatsen van de nieuwe beschoeiing. Dat zal een aanzienlijk verschil maken in de offerte kosten. Een onderling gesprek vindt plaats
tussen een aantal leden. 
Gerard licht ook nog het een en ander hoe het in het verleden is gegaan met betrekking tot de treksloot, de vereniging en de
gemeente. 
 

1.   
Situatie toelichting rondom parkeerproblematiekTanja geeft een update over de voortgang rondom de toekomstige par
keerproblematiek op de Slaperdijk. Zij licht toe dat in het najaar de projectleider van gemeente Haarlem op bezoek is geweest.
Tijdens zijn bezoek liep het gesprek met de projectleider iets soepeler en heeft de vereniging aangegeven dat op de vereniging
hoofdzakelijk oudere mensen tuinieren. Dat indien de parkeergelegenheid op de Slaperdijk weggaat dit voor de vereniging praktische
problemen gaat veroorzaken. Een rondje is gemaakt. De Slaperdijk wordt een fietsstraat. Op de Slaperdijk willen ze twee laad- en
losplekken maken. Dan moet je op je eigen terrein maar iets creëren, aldus de projectleider. De onkosten daarvan willen wij als
gemeente wel opnemen in het plan waardoor de financiering via de gemeente loopt. Na het gesprek waren ze bereid op het ach
terplein 4 of 5 parkeerplaatsen te maken. Ze hebben als tweede voorstel gedaan om het hek bij de Berkenlaan toegankelijk te
maken. En dat we dan kunnen parkeren bij PUK, de jeu de boules vereniging. Daar hebben we over gestemd en hebben aangegeven
dat we dat niet gaan doen. Want de mensen die op de Berkenlaan zitten krijgen dan continue over hun toegangspad leden die heen
en weer lopen. We hebben tegen de gemeente wel gezegd dat die vier parkeerplaatsen achter wel mee willen hebben in het plan.
Maar binnen het bestuur hebben wij daar onze grote twijfels over om dat dat gaat om vier of vijf plekken dat ten koste gaat van de
stippenkeuring. Een lid geeft haar reactie daarop en verstrekt informatie. De projectleider moet een plan, een tekening indienen.
Daarvan willen ze weten willen we dat wel of niet. We hebben nu gezegd: we doen dat wel! Omdat we in ons achterhoofd hebben,
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mochten we in de toekomst denken we willen dat toch niet dan is dat makkelijker dan als je nu zegt nee en we willen het dan wel.
Een discussie volgt daarna tijdens de vergadering daarover. De voorzitter vat de discussie van twee leden tijdens de vergadering
samen. Hij vat samen dat er wat fouten in de procedure lijken te zitten. Daar lijkt het dan op. Op 11-4-2024 zitten een aantal leden
van het bestuur samen met de gemeente. De voorzitter stelt voor om het daar dan ook ter sprake brengen dat dat hier speelt. De
voorzitter licht toe dat het bestuur heeft geprobeerd het plan waarop de besluitvorming moet gaan plaatsvinden, voor de Slaperdijk
met betrekking tot wat de vereniging aangaat met betrekking tot de parkeerplaatsen, te beïnvloeden. Er volgt een discussie door
een aantal leden over dit onderwerp. Tanja licht toe dat de Slaperdijkbewoners 30 minder parkeerplekken krijgen dan ze nu
hebben. 
 
Het tweede punt is dat de gemeente Haarlem betaald parkeren willen laten ingaan ook op de Slaperdijk. Daar is een referendum
over gehouden. Daar zijn Paulina en Tanja geweest. Over de uitkomst daarvan zijn zij nog in afwachting. 
 

1.  
Statuten en reglementen toelichtenDe voorzitter vraagt aan Ellen naar de stand van zaken rondom de statuten en reglemen
ten van ZWN. 
Ellen licht toe dat Ad Otten en zij zijn gevraagd door het bestuur om de concept statuten versie 1 door te lezen en een aantal
aanpassingen te doen. Dat hebben wij vervolgens met het bestuur besproken. Vervolgens heeft zij dat naar de notaris gestuurd.
Die heeft haar commentaar daarop gegeven. Ad en zij hebben dat doorgenomen. Er blijven een paar vragen daarover over. Op
23-4-2024 hebben wij een afspraak met de notaris om die resterende vragen door te nemen. En dan maakt zij het totale document
van, concept statuten versie 2. En dat zullen we aan het bestuur geven. En dan zal het bestuur aan de vereniging aangeven op welke
manier het aan de leden wordt gepresenteerd. Want mensen krijgen nog de gelegenheid om nog amendementen in te dienen. Dat
zal bekeken worden. Er zal hopelijk nog een stemronde zijn. En dan de totale stemronde van deze statuten zijn goed. Ellen neemt
aan dat daarvoor een extra vergadering zal worden gehouden. Dat we niet gaan wachten op de najaarsvergadering. Dat laat ik aan
het bestuur over. De voorzitter licht daarop toe dat het er aan ligt wanneer de notaris haar ei legt. De notaris heeft aangegeven
dat zij in het tweede kwartaal meer ruimte in haar agenda heeft. De voorzitter licht toe dat procedureel gezien wanneer de statu
ten terugkomen van de notaris zou ik een avond willen beleggen waar mensen over de statuten vragen kunnen stellen aan het
bestuur. 
 

1. 
JubileaRonald van Amersfoort wordt gefeliciteerd met zijn 40 jaar jubileum lidmaatschap en ontvangt een boeket bloemen. Gerrit
de Smit wordt gefeliciteerd met zijn 25 jaar jubileum lidmaatschap en ontvangt een boeket bloemen. Fija van Bekkum wordt gefe
liciteerd met haar 25 jaar jubileum lidmaatschap en ontvangt een boeket bloemen. Fija geeft nog een toelichting. 
 

1. 
RondvraagEllen vraagt nog iets over het toiletgebouw. Tanja licht toe dat we dat tijdens deze vergadering hebben doorgeschoven.
De voorzitter licht toe dat we deze discussie niet opnieuw gaan doen en dat het bestuur graag Ellen na de vergadering daarover
wil bijpraten. 
 
14. Sluiting vergadering
De voorzitter sluit de vergadering. 

Uitslag zonnebloemwedstrijd
 
Op 6 en 7 september hebben Dieuwie,
Flip en Martien namens de winkelcommis
sie bij de deelnemende tuinders gemeten
hoe de resultaten waren van de actie: “wie
kweekt de hoogste zonnebloem”. 
 
In willekeurige volgorde zijn de winnaars
van de zonnebloem-actie geworden:
L.02-C
S.03
H.08

 
Tijdens de ALV in november zullen we de
1e, 2e en 3e plaats bekend maken met de
daarbij behorende hoogte van de zonne
bloem. De winkel heeft 3 cadeaubonnen
ter waarde van € 10,00, € 7,50 en € 5,00
beschikbaar gesteld voor de winnaars. 
 
Dit jaar waren de weersomstandigheden
en de slakken ons niet gunstig gezind.
Volgend jaar beter!
Het winkelteam 
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De stippenkeuring voor het Nationaal
Keurmerk Natuurlijk Tuinieren 2024 
 
Het is alweer even geleden, en in de Nieuwsbrief is er natuurlijk ook melding van ge
maakt, maar de redactie wil toch nog graag even onder de aandacht brengen dat het
op 21 juni jl. bij ZWN weer tijd was voor een (her)keuring voor het Nationaal Keurmerk
Natuurlijk Tuinieren. 
 

Dit Keurmerk is met name bedoeld voor tuinverenigingen en ande
re groepen mensen die samen tuinieren of bijvoorbeeld wijkgroen
onderhouden. Daarbij wordt gewerkt aan het creëren van een oase
voor flora en fauna in een stad of wijk, waarbij biodiversiteit en
aanpassing aan de klimaatveranderingen heel belangrijk is. Daarnaast
wordt er naar gestreefd dat het groen een functie heeft voor natuur-
en milieueducatie voor de tuinders, kinderen en omwonenden. En -
bovenal – dat mensen op een plek zijn waar het fijn vertoeven is.

 
Inmiddels heeft het bestuur het keuringsrapport ontvangen m.b.t. de herbeoordeling
van het Nationaal Keurmerk Natuurlijk Tuinieren met daarin een geweldig resultaat.
Je hebt 80% nodig om vier stippen te behouden. In 2019 was het behaalde percentage
92%. Nu is dit nog eens met 5 procentpunt gestegen en komen we uit op 97%. Beter
kan het bijna niet! Wil je het rapport lezen, kijk dan op onze website. Ook ligt de pa
pieren versie van het rapport ter inzage in de winkel en in de kantine. 
 
Astrid van Broekhuizen en Gerard Soonius hebben Mascha Jonasse tijdens de keuring
over ons complex rondgeleid en vooraf ook de contacten onderhouden met betrekking
tot de activiteiten binnen de vereniging waarover Mascha graag geïnformeerd wilde
worden. Daarvoor had zij vooraf verslagen ontvangen van de winkelcommissie, tuin
commissie, nieuwsbrief, kennisgroep natuurlijk tuinieren, speeltuin, imkers, kringloop
winkel, natuur-en heemtuin en de tuinfluiter. 
 
Het hoofddoel van deze keuring is gelegen in het Natuurlijk Tuinieren, de voorlichting en
communicatie met de leden. In het keuringsrapport van 4 jaar geleden zijn diverse
aanbevelingen gedaan voor verbeterpunten. Zoals b.v. de achterplaats groener te maken
en compostverwerking te verbeteren. Daar is dan ook hard aan gewerkt door de
mensen van het Algemeen Werk. 
 
In ieder geval zijn we er met zijn allen in geslaagd om dit prachtige resultaat te bereiken,
waarvoor iedereen heel hartelijk wordt bedankt!

Emilie is altijd bereid om te helpen, zoals hier met

Henk van Schagen op een tuin met achterstallig on

derhoud. 

De verwilderde tuin krijgt weer wat vorm. O.a.

Cees Pel en Henk van Schagen werken hier hard

aan. Foto: Sjoeke
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